



DEWAN PERNIAGAAN
DAN PERINDUSTRIAN CINA
KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR)
吉隆坡暨雪蘭莪中華總商會
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE &
INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



编 号: M-2021-41
日 期: 2021 年 11 月 25 日
敬 致: 全体会员
副 本: 全体董事、工作组组员

隆雪中总线上讲座系列#16 “如何避开诈骗套路?” (30-11-2021, 11.30am~12.30pm)

互联网的种种便利, 给社会的进步注入巨大的活力, 同时也为我们国家的经济发展提供强劲的动力。然而, 层出不穷的诈骗案件日益猖狂, 屡禁不止。

本会订于 2021 年 11 月 30 日 (星期二) 举办线上讲座, 邀请主讲嘉宾叶玉萍警监分享诈骗的陷阱, 提高民众的警惕、防范诈骗的圈套。讲座的详情如下:

日 期: 30-11-2021 (星期二)
时 间: 上午 11 时 30 分至中午 12 时 30 分
主 讲 人: 叶玉萍警监 (武吉阿曼商业罪案调查局社团刑事调查支部主任)
主 持 人: 蔡文洲律师 (本会署理会长)
媒 介 语: 华语

本会会长拿督吴逸平为开幕嘉宾。

线上讲座将通过本会面子书专页 (www.facebook.com/KLSCCCI) 进行直播。欢迎会员在讲座当天通过上述链接参与讲座。

线上讲座免费参与。任何询问, 请联络本会秘书处陈小姐 (Ms. Peggy Chin), 电话: 03-4253 2135; 传真: 03-4253 2520; 电邮: inquiry@chinesechamber.org.my。

谨此通知, 谢谢!

总执行秘书

何素芳

何素芳

谨启





Ref. No. : M-2021-41
Date : 25th November 2021
To : All Members
c.c. : All Council Members, Working Committee Members

KLSCCCI Webinar Series #16 **“Scam Prevention” (30-11-2021, 11.30am~12.30pm)**

The internet convenience injects tremendous vitality to the society progressive as well as provides strong impetus for the economic development. However, endless scam cases have been repeatedly occurred and become increasingly rampant.

The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) is organising a Webinar on “Scam Prevention” on 30th November 2021, with the guest speaker SUPT Yeap Yoke Peng to share on various traps of scam to raise the public’s vigilance as well as to safeguard against the traps of scam. Details of Webinar are as follows:

Date : 30-11-2021 (Tuesday)
Time : 11.30am to 12.30pm
Speaker : SUPT Yeap Yoke Peng (Head of Society Crime Investigation Unit, Commercial Crime Investigation Department Royal Malaysia Police Bukit Aman)
Moderator : Mr. Michael Chai Woon Chew (Deputy President of KLSCCCI)
Medium : Mandarin

Datuk Ng Yih Pyng, President of KLSCCCI will deliver the opening speech.

The Webinar will be broadcast via live streaming on KLSCCCI Facebook (www.facebook.com/KLSCCCI). All members are cordially invited to join the Webinar by clicking the above link on the event date.

The Webinar is free admission. Any enquiries, please contact Ms. Peggy Chin of the Secretariat at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520; E-mail: inquiry@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,

HO SOO FONG
Executive Director

